
                                    
 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 17/09.10.2023 г. 

 
Днес, 09.10.2023 г., в 10.30 ч. се проведе заседание на Общинска избирателна комисия – 

Гълъбово, при следния  

ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Разглеждане на постъпил сигнал за нарушаване на Заповед № 710/25.09.2023 г. на 

Кмета на община Гълъбово 

 

2. Разни 

 

На заседанието присъстват следните членове на ОИК: Евгения Иванова Вълчева – 

Председател, Павлина Петрова Драгиева – Зам.Председател, Станислава Георгиева Таскова – 

Зам.Председател, Стефка Тянкова Нанковска – Зам.Председател, Живка Тянкова Динева – 

Секретар, Камелия Димитрова Георгиева – Член, Мариела Гочева Гочева – Член, Станимира 

Грозева Желева – Член  

 

Отсъстват:  

Миглена Иванова Нейкова – Зам.Председател, Жанко Статев Статев – Член и Лидия 

Георгиева Петкова – Член 

 

Присъстващите членове на ОИК са 8. Налице е необходимия кворум съгласно чл.85, ал.3 от 

ИК, заседанието е редовно и може да взема легитимни решения, съгласно чл.85 ал.4. 

Заседанието е открито в 10.30 часа и председателствано от Евгения Вълчева – председател на 

ОИК, която подложи на гласуване дневния ред. 

Резултати от гласуването на дневния ред: 

Гласували „ЗА” – 8 

Евгения Вълчева, Павлина Драгиева, Станислава Таскова, Живка Динева, Камелия 

Георгиева, Мариела Гочева, Станимира Желева, Стефка Нанковска. 

Гласували „ПРОТИВ” – няма. 

 

По т.1 от дневния ред:  

Относно: Разглеждане на постъпил сигнал за нарушаване на Заповед № 710/25.09.2023 г. на 

Кмета на община Гълъбово 

 

г-жа Евгения Вълчева – Председател на ОИК запозна присъстващите, че е постъпил 

сигнал, входиран в регистъра на жалбите и сигналите, подадени в ОИК – Гълъбово и 

решенията по тях, с вх.№ 2/08.10.2023 г., от Георги Николов Михайлов – кандидат за кмет на 

община Гълъбово, в който се твърди, че е констатирал нарушение на заповед № 

710/25.09.2023 г. на Кмета на община Гълъбово от Николай Тонев – кандидат за кмет на 

община Гълъбово, изразяващо се в следното: след приключване на откриването на 

предизборната му кампания, към момента /посочва се дата 08.10.2023 г./ на съоръжение 

100% публична общинска собственост /сцена с козирка/, все още стоят агитационни 

материали, указващи номера на бюлетина /№ 69/ на местна коалиция БСДП /ДПС/. Посочва 

се също, че за ползване на въпросното съоръжение има взето решение на ОбС, указващо 
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заплащане при ползването му и настояване ОИК да направи проверка дали е извършено 

плащане. 

В сигнала е зададен въпрос на какво основание общинската фирма БиЧ ЕООД охранява 

предизборната кампания на кандидата за кмет на община Гълъбово – Николай Тонев. 

Сигналът е придружен със снимков материал – 1 бр. снимка на сцена с козирка с 

поставени върху плътната колона цифрите 6 и 9. 

След като се запозна със съдържанието на сигнала, ОИК – Гълъбово пристъпи към 

разглеждането и обсъждането му.  

Със Заповед № 710/25.09.2023 г. на г-н Димитър Василев – За Кмет на община Гълъбово 

/съгл. Заповед № 707/21.09.2023 г. на кмета на община Гълъбово/ са определени местата за 

поставяне на агитационни материали и забрани на територията на община Гълъбово във 

връзка с произвеждане на изборите за общински съветници и кметове, насрочени за 

29.10.2023 г. 

Направена е проверка в регистрите на ОИК, където се установи, че Николай Тонев Колев 

е регистриран като кандидат за кмет на община Гълъбово, издигнат от местна коалиция 

БСДП /ДПС/ с решение № 51/26.09.2023 г. на ОИК – Гълъбово, с номер в бюлетина № 69 

/съгл.решение № 59/28.09.2023 г. на ОИК – Гълъбово/.  

„Благоустройство и чистота“ ЕООД, гр.Гълъбово е търговско дружество. Относно 

поставения въпрос на какво основание общинската фирма БиЧ ЕООД охранява 

предизборната кампания на кандидата за кмет на община Гълъбово – Николай Тонев, същият 

не е в компетенцията на ОИК. 

По отношение на плащанията за ползване на съоръжение – сцена с козирка, ОИК – 

Гълъбово счита, че това е от компетенцията на кмета на общината, т.к. се касае за 

изпълнение на вътрешно нормативен акт, издаден от Общинския съвет, а именно Наредба за 

базисните /началните/ цени за отдаване под наем на имоти – общинска собственост на 

Община Гълъбово. В тази връзка ОИК – Гълъбово изпраща сигнала до кмета на общината по 

компетентност за отговор. 

Обсъдено е и твърдението, че след откриване началото на предизборната кампания, на 

съоръжението стоят агитационни материали. В тази връзка, представители на ОИК – 

Гълъбово, както следва: Евгения Иванова Вълчева, Стефка Тянкова Нанковска, Станислава 

Георгиева Таскова, Павлина Петрова Драгиева и Мариела Гочева Гочева, на 09.10.2023 г. в 

9.30 ч. са извършили проверка на място на обстоятелствата упоменати в сигнала. На 

заседанието същите докладват, че са констатирали следното: на съоръжение – сцена с 

козирка, находящо се в Младежки комплекс, не са открити никакви агитационни материали, 

включително и изображението, показано на приложения снимков материал. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.87 ал.1 т.1 и т.22 от ИК, решение № 2469-

МИ/19.09.2023 г. на ЦИК, ОИК – Гълъбово, взе следното: 

 

Предвид гореизложеното, ОИК – Гълъбово взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 69 

 

На основание чл.87 ал.1 т.1 и т.22 от ИК, Решение № 2469-МИ/19.09.2023 г. на ЦИК, 

ОИК – Гълъбово, реши: 

1. По отношение на нарушения на Заповед № 710/25.09.2023 г. на Кмета на община 

Гълъбово, касаещи неправилно поставени агитационни материали – не са констатирани 

нарушения, касаещи разпоредбите на ИК, както и такива, визирани в Заповедта.  

2. По отношение на извършени плащания за ползване на съоръжение – сцена с козирка, 

съгласно Наредба за базисните /началните/ цени за отдаване под наем на имоти – общинска 

собственост на Община Гълъбово – изпраща сигнала до Кмета на община Гълъбово по 

компетентност за отговор.  

3. За настоящото решение да бъдат информирани Кмета на община Гълъбово и Георги 

Николов Михайлов 
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На основание чл.85 ал.7 от ИК, гласуваха за решението с пълно мнозинство „За” 8 члена 

на ОИК от 8 присъстващи, поименно, както следва: Гласували „За” – Евгения Вълчева, 

Павлина Драгиева, Стефка Нанковска, Станислава Таскова, Живка Динева, Камелия 

Георгиева, Мариела Гочева, Станимира Желева 

 

По т.2 от дневния ред:  

Разни – разни въпроси не възникнаха 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито в 10.45 ч. 

 

 

 

 

Председател: 

Евгения Вълчева 

 

 

Секретар: 

Живка Динева 


